
Kontrolní komise se v uplynulém roce sešla celkem třikrát a vyjadřovala 
se k těmto tématům: rekonstrukce klubovny, účetní uzávěrka, havrani, 
uvedení číslování bytových jednotek v soulad se zápisem v katastru 
nemovitostí a kontrola vodoměrů. 
 
1) Kontrolní komise ustoupila od požadavku hlasovat na shromáždění ve 
věci rekonstrukce klubovny. Stalo se tak na základě schůzky s 
předsedou výboru, který podal vysvětlení, jež obsahovalo i podrobnosti k 
financování rekonstrukce a nutnosti tuto rekonstrukci provést, s čímž 
posléze KK souhlasila a rozhodnutí výboru podpořila. 
 
2) Drobné chyby v účetní uzávěrce za uplynulý rok byly po podnětu KK 
firmou Poresta uvedeny do pořádku, nyní je uzávěrka KK přijata. 
 
3) KK se vyslovila ve věci havranů, že pokud by se měla instalovat 
rušička, tak až po jejich vyhnízdění 
 
4) Při dalším prohlášení vlastníka dojde ke sladění číslování bytových 
jednotek se zápisem v katastru nemovitostí. 
 
5) Kontrole vodoměrů nebyla KK přítomna. Jakmile ing. Burda dodá 
podklady, KK provede kontrolu. Nicméně dle vyjádření pana Burdy se 
stav jednotlivých vodoměrů v domácnostech pouze nepatrně lišil, což 
může být způsobeno postupným odečtem. V nákladech je účtován stav 
zjištěný v domácnostech. 


